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Protokół nr XI/2011 
z XI Sesji VI kadencji Rady Gminy Pruszcz Gdański, 

która odbyła się dnia 12 października 2011 r. 
 
W XI Sesji Rady Gminy Pruszcz Gdański uczestniczyli: Wójt Gminy- Magdalena 
Kołodziejczak, Z-ca Wójta – Andrzej Bożyk, Sekretarz Gminy – Małgorzata 
Grzegorczyk, Skarbnik Gminy – Mirosława Lica oraz Radca Prawny – Robert 
Dargiewicz.  
 
I. SPRAWY REGULAMINOWE 
 
1. Otwarcie Sesji. 
Otwarcia XI Sesji Rady Gminy dokonał Przewodniczący Rady Marek Kowalski.  
 
2. Stwierdzenie Quorum.  
Przewodniczący obrad sprawdził listę obecności radnych stwierdzając quorum; 
ustawowy skład Rady Gminy Pruszcz Gdański wynosi 15 radnych. Listę obecności 
podpisało 13 radnych.  
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
3. Przyjęcie porządku obrad.  
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski- Czy ktoś z Państwa radnych ma 
uwagi do porządku obrad?  
Kto jest za przyjęciem porządku obrad?  
W głosowaniu wzięło udział 13 radnych, za przyjęciem zmian do porządku obrad XI 
sesji Rady Gminy głosowało 13 radnych. 
 
4. Przyjęcie protokołu z X Sesji Rady Gminy. 
Jeżeli nie będę widział i słyszał uwag do protokołu, stwierdzę, że protokół z X  Sesji 
został przyjęty. Czy ktoś z Państwa chce wnieść uwagi do protokółu? Jeżeli nie, to 
stwierdzam, że Protokół z X Sesji Rady Gminy został przyjęty bez uwag.   
13 osób głosujących, 12 głosowało za, 1 osoba wstrzymała się od głosu ( pan 
Jerzy Mik -  wstrzymał się od głosu z powodu nie przeczytania protokołu).  
 
II. PODJĘCIE UCHWAŁ W SPRAWIE: 
1. wyrażenia zgody na zawarcie umowy zamiany nieruchomości gruntowej, 
stanowiącej własność Gminy Pruszcz Gdański, położonej w Straszynie na 
lokale mieszkalne 
Projekt uchwały zreferowała M. Kołodziejczak –Wójt Gminy.  
  
Pani Wójt Magdalena Kołodziejczak – bardzo dziękuję Państwu za przybycie, 
ponieważ jest to duży ukłon w stronę przedsiębiorcy, który z nami od pewnego 
czasu współpracuje. Z przyczyn formalnych ta uchwała jest mu niezbędna. Ta 
uchwała jest konsekwencją uchwały podjętej 16.10.2008 r. Wówczas Rada Gminy 
wyraziła zgodę na zamianę gruntu stanowiącego własność gminy na mieszkania w 
drodze przetargu ofertowego. Została wtedy wybrana oferta firmy budującej 
mieszkania w Straszynie i sukcesywnie ta firma nam mieszkania przekazuje przy 
czym też chciałam wyrazić dużą wdzięczność Biurze Doradztwa Majątkowego za 
to, że dużo szybciej  po pożarze w Straszynie przekazała nam mieszkania 
wynikające z tej umowy.  
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W ramach tej umowy, na którą Rada Gminy wyraziła zgodę w 2008 r., gmina 
ostatecznie uzyska 7 nowych, bardzo dobrze wyposażonych lokali. Chcę też 
przypomnieć, że developer poszedł nam na rękę i te mieszkania są oddawane do 
użytkowania nie w stanie developerskim, tylko całkowicie wykończone. Do końca 
roku pozostało nam do przejęcia jeszcze trzy lokale, a więc w sumie przybędzie 
nam 7 nowych lokali.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Kto z państwa radnych jest za  
przyjęciem projektu uchwały? 
W wyniku głosowania ( w głosowaniu wzięło udział 13 radnych) za przyjęciem 
uchwały głosowało 13 osób, Rada Gminy podjęła Uchwałę nr XI/103/2011 z 
dnia 9 listopada 2011 r.  w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy 
zamiany nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Pruszcz 
Gdański, położonej w Straszynie na lokale mieszkalne.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – 10 listopada o godz. 18.00 w 
kościele w Rotmance zostanie odprawiona msza św. za ojczyznę, dlatego bardzo 
proszę, żebyśmy jako radni licznie się zjawili.  
Chciałbym również zaprosić Państwa na 23.11.2011 r. na godz. 12.00 na otwarcie 
ul. Dworcowej w Straszynie.  
Pan Maciej Wysocki chciałby również zaprosić Państwa na otwarcie świetlicy w 
Lędowie w dniu 26.11.2011 r. Oficjalne zaproszenia zostaną przekazane w 
późniejszym terminie.  
W związku z tym, że w piątek jest 11 listopada to chciałbym przypomnieć o 
wywieszeniu flag. Proszę również, żeby przypomnieć i zachęcić znajomych, 
sąsiadów, żeby te nasze miejscowości wyglądały naprawdę odświętnie, żeby było 
widać, że to jest nasze święto narodowe.  
 
Pani Wójt Magdalena Kołodziejczak – jeżeli chodzi o otwarcie drogi w Straszynie 
to nie robimy tego w starym stylu, czyli po otwarciu dopiero przepuszczamy 
samochody, tylko oczywiście ta droga już funkcjonuje. Natomiast my używamy 
wszelkich zabiegów, żeby na to otwarcie przyjechał pan Marszałek Struk i to 
będzie też mam nadzieję taka okazja, żeby porozmawiać o gminie. Więc bardzo 
serdecznie Państwa zapraszam, żebyśmy pokazali się tutaj jako jeden front i 
żebyśmy porozmawiali z Marszałkiem o przyszłości jeżeli chodzi o dofinansowania, 
o możliwości zdobycia nowych środków, bo z jednej strony ciągle się nam mówi, że 
my jesteśmy bardzo bogaci, a z drugiej strony widzicie Państwo jakie są jeszcze 
potrzeby. Także chcemy potem  zrobić takie spotkanie w szkole w Straszynie. 
 
III. ZAKOŃCZENIE SESJI RADY GMINY.  
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski - w wyniku wyczerpania porządku 
obrad stwierdzam, że XI Sesja Rady Gminy Pruszcz Gdański VI Kadencji została 
zakończona. 
XI Sesja Rady Gminy zakończyła się o godzinie 9.20.  
 
Protokołowała: 
Anna Klonkowska 
Protokół został przyjęty na XII Sesji Rady Gminy Pruszcz Gdański w dniu 
15.11.2011 r.  
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